



NICOPA

**New and Innovative Courses for Precision Agriculture
NICOPA**

Newsletter 18.04.2019

Dear project participants,

we're happy to announce that our project website is now running! The site's address is: <http://www.nicopa.eu>. On it you will find all relevant documentation and information concerning NICOPA. Here is a little directory for your orientation:

1.,„About”

(<https://www.nicopa.eu/index.php/about>)

Here you will find all general, introductory information on our project, as well as promotion files (<https://www.nicopa.eu/index.php/about/promotion>). You can download the posters, logos etc. provided, print and distribute them at your university. This section will be updated when new promotional content is created, so be sure to check it from time to time.

2.) „Meetings”

(<https://www.nicopa.eu/index.php/meetings>)

Here all NICOPA meetings will be documented and all photos and documents concerning the meetings will be uploaded (e.g. <https://www.nicopa.eu/index.php/meetings/8-kick-off-meeting-berlin>). Please read through the „Minutes“ and take special notice of the „Resolutions“ and points 7.2; 7.3 and the given deadlines.

3.) „Presentations”

(<https://www.nicopa.eu/index.php/presentations>)

Under this link you will find all presentations presented at the meetings, downloadable as PDF-files. Please download the presentations and browse through them to become better acquainted with each other's work.

Дорогие коллеги,

Мы рады вам сообщить что наша официальная веб-страница для проекта теперь доступна: <http://www.nicopa.eu>. На ней вы найдете всю важную информацию и документацию, связанную с проектом. Также присылаю вам обзор сайта чтобы вы могли легко ориентироваться.

1.) «About»

(<https://www.nicopa.eu/index.php/about>)

Здесь вы найдете всю общую информацию о нашем проекте. Также там находится страница „Promotion“ (<https://www.nicopa.eu/index.php/about/promotion>) где можно скачать лого, постеры и прочее, чтобы их скачать и распространить в университете. Как только новый материал появится, он будет на эту страницу закачиваться, так что посещайте ее регулярно.

2.) «Meetings»

(<https://www.nicopa.eu/index.php/meetings>)

По этой ссылке будут документироваться все митинги проекта и выставляться связанные с ними фотографии и документы (на пример: <https://www.nicopa.eu/index.php/about/promotion>). Просим обратить внимание на документ „Minutes“ от Kick-Off Meeting, прочитать особенно внимательно «Resolutions» и пункты 7.2 & 7.3 и обратить внимание на указанные там дедлайны.

3.) «Presentations»

(<https://www.nicopa.eu/index.php/presentations>)

По этой ссылке вы можете скачать все презентации наших митингов в виде PDF. Просим вас скачать презентации и ознакомиться с ними к цели обмена опыта. К сожалению пока не хватает двух презентаций, от университета KATU и TSIAC, просим коллег как можно скорее прислать обработанные презентации.

New and Innovative Courses for Precision Agriculture
NICOPA

Unfortunately, there are still some presentations missing, namely by KZ - KATU and TM – TSIAC, we ask the partners to send us the reviewed presentations as soon as possible.

4.) „**Documents**“
(<https://www.nicopa.eu/index.php/documents>)

Under this link you can download all relevant project documents and general useful information and links on Erasmus+, the Bologna Process. We kindly ask you to download all project documents and get acquainted with them. Please check the site regularly as new content will be uploaded with time.

Please briefly confirm that you have received this letter by email.

If you have questions, feel free to discuss them with us.

E-Mail: arnold.sterenharz@ecm-space.de
Skype name: arnold-com
Email: a.starikow@ecm-space.de
Skype name: soemoep

With kind regards

Dr. Arnold Sterenharz
Project Management Director,
ECM Space Technologies, Berlin

Amalia Starikow
Project Assistant
ECM Space Technologies, Berlin

4.) «**Documents**»
(<https://www.nicopa.eu/index.php/documents>)

Здесь вы можете скачать все документы связанные с NICOPA и также найдете документы и ссылки с общей информацией о ERSAMUS+, болонским процессом и.т.д.. Эта страницу тоже регулярно обновляется, так что посещайте ее регулярно.

Пожалуйста, подтвердите получение этого письма коротким ответом.

Если возникнут дополнительные вопросы –
пожалуйста не стесняйтесь задать их.

E-Mail: arnold.sterenharz@ecm-space.de
Skype name: arnold-com
Email: a.starikow@ecm-space.de
Skype name: soemoep

С уважением

Dr. Arnold Sterenharz
Project Management Director,
ECM Space Technologies, Berlin

Amalia Starikow
Project Assistant
ECM Space Technologies, Berlin